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sa sastanka Koordinacijskog tijela u funkciji suzbijanja potkornjaka na lokaciji Park šume
Marjan, održanog dana 1. travnja 2019. godine s početkom u 9.30. sati, na II katu zgrade
gradske uprave Grada Splita, gradska vijećnica, Obala kneza Branimira 17.

NAZOČNI:

1. Andro Krstulović Opara, gradonačelnik

2. Nenad Ružić, koordinator

3. Mirko Ruščić, zamjenik koordinatora,

4. Marina Protić (koordinacija s gradskim službama), članica

5. Damir Ordulj (koordinacija s gradskim komunalnim tvrtkama), član

6. Damir Grubšić (logistika, ljudski resursi i pravni poslovi), član

7. Ivan Kovaćević (koordinacija s redovnim operativnim snagama), član

8. Ante Taraš (koordinacija s Hrvatskim šumama, Šumarija Split)

9. Mate Omazić, pročelnik Službe za društvene djelatnosti

10. Katarina Nataša Merćep, voditeljica Odsjeka za javnu nabavu

11. Srđan Marinić, Povjerenstvo za Marjan

12. Gabrijela Medunić Orlić, Povjerenstvo za Marjan,

13. Leopold Botteri, Povjerenstvo za Marjan

14. Goran Pleše, Stenavert d.o.o. Delnice

15. Nedeljko Erjavac, Stenavert d.o.o. Delnice,

16. Borut Dolenc, Matima project d.o.o.

Dnevni red:

1. Izvješće o provedbi aktivnosti u svezi u svezi proglašenja izravne opasnosti od
elementarne nepogode uzrokovane uništenjem drvenaste vegetacije na području
gradskih kotareva Meje, varoš i Spinut - lokalitet Park šume Marjan,

2. Buduće aktivnosti na sanaciji



Nenad Ružić, koordinator na lokaciji PŠM otvorio je sastanak i utvrdio važnost istog radi
ubrzanja dinamike izvođenja radova na Marjanu, posebice odvoza drvnog materijala i
zajedničkog sagledavanja situacije i daljnjih dogovora. U uvodnom izlaganju napravio je
kratak osvrt na provedbu aktivnosti od proglašenja izravne opasnosti od nastanka
elementarne nepogode u PŠ Marjan do današnjeg dana. Dao je riječ predstavniku nadzora.

Goran Pleše iz Stenaverta naglasio je da su postojale određene nepravilnosti u radu ali
zbog specifičnosti situacije, odnosno proglašenja izravne opasnosti od elementarne
nepogode i potrebe za brzim izvođenjem radova određeni problemi morali su se rješavati u
hodu. Osvrnuo se na zatečeno stanje (nadzor je preuzet dana 18.03.2019. godine), broj
nedoznačenih stabala, lokacije na kojima su pronađene manje ili više hrpe kratko ispiljene
drvne mase bora koja je posječena znatno ranije i kao takva bila stanište potkornjaka i
potencijalna opasnost za širenje požara. Pojasnio je da su AD stabala ona koja se sječu
naknadno zbog određenih razloga, a zbog potrebe postavljanja trasa posječeno je 19
nedoznačenih stabala. Na nekoliko lokacija prilikom sječe i izvlačenja došlo je do oštećenja
pomlatka, radovi pridobivanja drvene mase vršeni su privlačenjem traktorom i izvlačenjem
žičarom, a izvoženje na privremeno stovarište kamionom i forvarderom. Višemetrica na
privremenom stovarištu prekrivena je insekticidnom mrežom, a postavljeno je i upozorenje o
ne diranju mreže. Istaknuo je da su u radilištu primijećeni rekreativaca, te se za sve uočene
nepravilnosti koje nisu u skladu sa strukom upozorava izvođača radova. Smatra da treba
maksimalno ubrzati odvoz zaražene drvne mase s Marjana, te u slučaju potrebe raditi i 24
sata dnevno.

Srđan Marinić iz Povjerenstva za Marjan smatra da su doznake "usko grlo" jer još uvijek
primjećuje sječu nedoznačenih stabla na što od samog početka upozorava Povjerenstvo za
Marjan. Nadalje smatra da se trase za postavljanje žičare moraju unaprijed odrediti u
dogovoru s nadzorom, kako bi se mogla izvršiti doznaka stabala prije sječe. Postavio je upit
o broju doznačenih stabala prije postavljenih 17 linija za žičare i što je s najavljenom većom
žičarom. Nezadovoljstvo je iskazao usporenom dinamikom odvoza zaražene drvene mase i
ne pridržavanjem Dinamičkog plana, te uništavanjem suhozida zbog čega mu se
svakodnevno javljaju građani i šalju fotografije. Nedopustivim smatra i prijašnji rad bez
nadzora. Naglasio je kako neće dozvoliti rad s teškom mehanizacijom zbog čega su od
samog početka bili protiv vlaka na Marjanu, a isto je sadržano u Operativno dinamičkom
planu. Zanimao ga je ukupan broj doznačenih stabala.

Ante Taraš iz Šumarije Split pojasnio je kako doznake zaraženih stabla od potkornjaka idu
prve dok se za sva ostala stabla, doznake rade naknadno. Doznačne knjižice s potpisom
vode se za jedne i druge doznake. Naglasio je kako je svojim djelatnicima dao naputak da
se doznaka vrši za ona suha stabla koja predstavljaju potencijalnu opasnost zbog određenih
razloga. Na upit gosp. Srđana Marinića o boju doznačenih stabala odgovorio da su od
prethodnog izvještaja doznačena 533 kubika što znači da je novo doznačenih stabala cca
1300.

Leopold Botteri iz Povjerenstva za Marjan naglasio je da ovo nije šuma već park šuma i da
se suhozidi ne mogu koristiti za izvlačenje stabala, niti radovi vršiti teškom mehanizacijom.
Prioritetom smatra odvoz zaraženog drvenog materijala s Marjana već sutra ili angažman
drugog izvođača koji je spreman hitno izvršiti odvoz. Iskazao je nezadovoljstvo zbog
nepoštivanja zaključaka Povjerenstva za Marjan prema kojima je prioritet sječa zaraženih
stabala, te izvlačenje i odvoz zaražene drvne mase s Marjana s čime je upoznat izvođač



radova. Naveo je iskaz dr.sc. Milana Perneka prema kojemu je tek 10% drvne mase na
Benama zaraženo jer se vade nezaražena stabla. Zanimalo ga je koliko je u postotku posla
odrađeno.

Borut Dolenc je rekao da je Matima project do kraja trećeg mjeseca posjekla 3500 m3
drvne mase. Izvršeni su radovi sječe i izvlačenja drvnih sortimenata žičarom i odvoz istih na
pomoćno stovarište. U ovom tjednu planira se početak radova na sječi u gornjem dijelu PŠ
Marjan gdje je doznačeno najviše stabala zahvaćenih potkornjakom i suhim stablima.
Odvezena su 3 do 4 šlepera sječke, te su završnoj fazi rješavanja problema vezanih za brži
odvoz i od srijede očekuju da dnevna količina odvoza bude deset šlepera dnevno i više.
Pojasnio je da se radilo najprije na južnom dijelu koji je manje zaražen zbog čega su radovi
tekli sporije, te nije postojala mogućnost izvođenja radova s više žičara, a kako sad očekuju
veći obim posla planiran je dovoz još dviju žičara kako bi se radovi što prije priveli kraju.

Gabrijela Medunić Orlić postavila je upit da li se prati sječa i nadzor zaraženih stabala ili je
bitna količina drvnog materijala. Također su je zanimale informacije za feromonske klopke,
na što je odgovorio prof. dr.sc. Mirko Ruščić kako se još uvijek prati stanje, prikupljaju uzorci,
primijećena je povećana dinamika, a potkornjaka je svakim danom je sve više.

Nenad Ružić je istaknuo da Ugovor o izvođenju radova sMatima projeetom istječe, te se
žurno moraju napraviti daljnje procjene, odrediti količina koja se očekuje temeljem procjene,
te pronaći model za nastavak izvođenja radova.

Sastanku se priključio i gradonačelnik Andro Krstulović Opara, te zatražio mišljenje
nazočnih u svezi stečenih uvjeta za daljnji ostanak dosadašnjeg izvođača. Mirko Ruščić i
Nenad Ružić smatraju da nema razloga za prekid suradnje, a Ante Taraš je odgovorio da u
operativu ne ulazi, doznake se poštuju i nema razloga biti protiv.

Goran Pleše je mišljenja da se ugovor za dodatne radove može izraditi ukoliko izvođač
ispoštuje odvoz drvne mase punim kapacitetom i ubrza dinamiku izvođenja radova s još dvije
žičare.

Katarina Nataša Merčep, voditeljica Odsjeka za javnu nabavu iznijela je mišljenje kako je za
dodatni ugovor potrebno odrediti ukupnu cijenu temeljem jediničnih cijena i predviđenih
količina.

Srđan Marinić smatra da treba revidirat Operativno dinamički plan vezan za provođenje
stručnog nadzora zaduženih zaposlenika JU PŠM na što je gradonačelnik odgovorio da
navedeno i dalje ostaje.

ZAKLJUČCI

1. Izraditi ugovor za izvođenje dodatnih radova sMatima projectom d.o.o. iz
Delnica temeljem dosadašnjih jediničnih cijena i predviđenih količina koje će se
obračunati po završetku sanacije.

2. Prioritetno vršiti doznaku zaraženih stabala, a trase žičara određivati unaprijed
u dogovoru s nadzorom kako bi se prije postavljanja žičara izvršila doznaka
stabala, uključujući i suha stabla.

3. Ubrzati dinamiku izvođenja radova dovozom dviju žičara krajem tjedna,
4. Odvoz drvne mase s Marjana do srijede vršiti s dva kamiona dnevno, a od

srijede (03.04.2019.) punim kapacitetom, odnosno, deset kamiona dnevno.



5. Pridržavati se ranijih zaključaka Povjerenstva za Marjan
6. Izvještaj o stručnom nadzoru vršiti na dnevnoj bazi, te ga dostavljati

koordinatoru Nenadu Ružiću
7. Izraditi propusnicu za ulaz u šumsko radil ište Srđanu Mariniću iz Povjerenstva

za Marjan uz prethodnu najavu nadzoru radova kako bi mogao imati uvid u
stvarno stanje na terenu i informirati Povjerenstvo za Marjan.

Sastanak je završio u 10.40 sati.

Zapisnik sastavila: Helena Kastropil

Koordinator na lokaciji PŠM

Dostaviti:
Nazočnima, svima putem elektroničke pošte
Evidenciji, ovdje
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